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La proposta de prioritzar zones d'aparcament per als veïns a Girona és respectada pels alcaldes de
l'àrea urbana consultats per aquest diari, si bé els de Fornells de la Selva i Bescanó, Gabriel Casas i
Xavier Soy, consideren que, pel fet de tractar-se de decisions que afecten l'àrea urbana «hauria estat
bé» que la iniciativa s'hagués treballat conjuntament. En aquest sentit es va pronunciar l'alcalde de
Fornells, Gabriel Casas, que va qualificar de «preocupació» la presa de decisions sense parlar amb
l'àrea urbana: «Alguna cosa hem de dir els pobles veïns perquè tenim molta gent que va a treballar a
Girona i el transport públic ens passa cada hora i no cada trenta minuts com ens van dir el març
passat», afegeix Casas. Soy va expressar-se en aquests termes dient que la gent que va a treballar a
Girona «genera riquesa» i això s'hauria de tenir en compte. L'alcalde de , Jordi
Noguer, va queixar-se que el transport públic passa pel municipi cada hora, i que «cada vegada és
més difícil accedir a Girona». Iolanda Pineda, de Salt; Francesc Camps, de Celrà, i Enric Vilert, de
Vilablareix, no veuen que els perjudiqui la iniciativa de Girona.
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